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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač 22.2.2007  
 
 

 
Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária 
Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. 
Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Za MÚ: Ľubomír Plai – prednosta, Mgr. Jaroslav Suleň, Ing. Katarína Daříčková, Ing. Mária Brennerová, 
Mgr. Ladislav Majerčík, Marcela Kysucká, Miroslav Cibik, Gabriela Šteruská 
Ospravedlnená: JUDR. Júlia Ondrišová 
Ospravedlnený za neskorý príchod: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Prizvaní hostia:  p. Šustr- Mestská polícia, Ing. Andreánska 
 
 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.2.2007 
5. Situačná správa Mestskej polície za mesiac január 2007 
6. Pracovný návrh na zmeny a doplnenia Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami MČ 

Bratislava – Lamač 
7. Pracovný návrh na zmeny a doplnenia Zásad hospodárenia s majetkom vlastným a majetkom hl. m. 

SR Bratislavy zvereným do správy MČ Bratislava – Lamač 
8. Návrh na zaujatie stanoviska k žiadostiam o odpustenie dlhov nájomcom nebytových priestorov 

a pozemkov 
9. Návrh na zaujatie stanoviska k žiadostiam o odpustenie dlhov nájomcom obecných bytov 
10. Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
11. Návrh na schválenie časopisu Lamačan 
12. Návrh na zriadenie komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov mestskej 
časti a vymedzenie jej úloh podľa ústavného zákona NR SR č. 357/2004 Z.z. 

13. Návrh na schválenie dotazníkového prieskumu spokojnosti obyvateľov MČ Bratislava – Lamač 
s verejnými službami 

14. Návrh Vízie, poslania a cieľov Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava – Lamač na roky 2007-2010 
15. Návrh na schválenie Akčného plánu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava – Lamač na rok 2007  
16. Zoznam pamätihodností MČ Bratislava – Lamač 
17. Návrh kritérií na zabezpečenie letnej údržby na roky 2007-2009 
18. Návrh žiadosti o spolufinancovanie projektu rekonštrukcie pamätníka Bitky pri Lamači (Popova 

húšť) z fondu MK SR Obnovme si svoj dom 
19. Informácia o činnosti opatrovateľskej služby za IV. Štvrťrok 2006  
20. Informácia o pripravovanom projekte Lamačská brána 
21. Informácia o uzavretí dodatku č. 5 k zmluve o úvere s Dexia bankou 
22. Rôzne 
23. Interpelácie poslancov 
24. Záver 
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K bodu 1 – Otvorenie 
Starostka MČ-Lamač Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ za prítomnosti jedenástich  poslancov. 
Ospravedlnila JUDr. Júliu Ondrišovú za neúčasť na zasadnutí MZ a Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka za 
neskorý príchod. Privítala prítomných hostí a médiá. 
 
 
K bodu 2 – Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová do návrhovej komisie navrhla poslancov: Mgr. Martu Janyškovú a Mgr. 
Richarda Čanakyho, ako zapisovateľku: Gabrielu Šteruskú, a ako overovateľov zápisnice: Ing. Daniela 
Valentoviča a JUDr. Petra Groma. 
Za: 11 -RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária 
Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
Na zasadnutie MZ sa dostavil Ing. Mgr. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 3 – Schválenie programu 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová vyzvala poslancov, aby predniesli návrhy na doplnenie, alebo zmeny 
programu zasadnutia MZ. Nikto z prítomných nepredniesol žiadosť na doplnenie, alebo úpravu programu . 
O predloženom programe dala starostka hlasovať 
Za: 12 -RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Ing. 
Mgr. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 4 – Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.2.2007 
Správu o plnení uznesení predložil prednosta Ľubomír Plai. Správa o plnení uznesení bude obsahovať 
i odporúčania miestneho kontrolóra k hodnoteniu plnenia. Starostka otvorila rozpravu. RNDr. Akantis 
vyjadril, že by pod správou mal byť podpísaný aj MK. Mgr. Majerčík uviedol, že je jeho zákonnou 
povinnosťou kontrolovanie plnenia uznesení a žiadal aby tam bolo aj jeho vyjadrenie. Starostka dala 
o správe o plnení uznesení hlasovať. 
Za: 12 -RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Ing. 
Mgr. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 5 – Situačná správa mestskej polície za mesiac január 2007 
Pán Šuster zástupca veliteľa, ospravedlnil p. Stanka. Informoval o priestupkoch a ich počtoch. Starostka 
otvorila rozpravu. Ing. Mgr. Olekšák žiadal informáciu o riešení situácie ohľadom ničenia verejného 
osvetlenia a tiež požiadal o zmapovanie vrakov (nepojazdných áut) v Lamači a vytvorenie ich databázy. P. 
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Pikulíková žiadala odpoveď na otázku, či Mestská polícia kontroluje prevádzky napr. Na Barine. P. Šuster 
odpovedal na otázky, čo sa týka svetla rieši sa to spôsobom monitorovania. A ohľadom prevádzok 
reštauračných zariadení, kým príde hliadka, zvyčajne sú už vandali preč. Ak bola sťažnosť, alebo telefonát, 
hliadka tam určite bola. Starostka dala o situačnej správe hlasovať. 
Za: 12 -RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Ing. 
Mgr. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc.,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 6 – Pracovný návrh na zmeny a doplnenie Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami 
MČ Bratislava – Lamač 
Starostka informovala o návrhu a jeho pripomienkovaní Miestnou radou a ozrejmila, že v bode 2 sú 
legislatívne aj vecné zmeny. Otvorila rozpravu. Ing. Valentovič žiadal aby bolo na podklade vidieť zmeny. 
Uviedol, že materiál je neprehľadný a ťažko sa v ňom orientuje. Starostka ozrejmila zmeny : §2 ods.3 
v texte, rozpočet sa zostavuje na obdobie jedného kalendárneho roka, nové znenie je na obdobie jedného 
roka záväzne a na ďalšie dva rokyorientačne, tzn. trojročný rozpočet. V §4 ods.1 nové znenie je na návrh 
starostu, §5 ods.1b vypúšťa sa písmeno b, §5 do tohto § sú vsunuté body 7 a 8 finančné operácie príjmové 
a výdajové, ďalej nový bod 9 o sociálnom fonde MČ a bod 10 o zásadách hospodárenia. JUDr. Grom žiadal 
vypustiť z §4 písmeno d) ohľadom zapracovania podnetov FO a PO text starosta v spolupráci s prednostom. 
JUDr. Bartovič označil materiál za zmätočný. Starostka ozrejmila, že tento materiál je pracovný, ďalej z §8 
sa vypúšťa pôvodné. V §12 v bode 3) zostávajú 3 fondy, a ostatné vypadávajú. V §13 bod 5) ohľadom 
finančných výpomocí, vypadáva PO v provizóriu. §19 bod 4) 
návrh rozpočtu rozpočtovej organizácie prerokuje súčasne s rozpočtom MČ, §21 bod 3) vypúšťame 
dosahovať určité príjmy, ďalej môžu byť použité na určené účely, vypúšťa sa posledná veta, §23 bod3) 
návrh na doplnenia a zmeny. Písomne doložili pripomienky JUDr. Grom, Mgr. Ing. Olekšák, JUDr. 
Bartovič. JUDr. Grom v  §12 ods. 2 písmeno b)navrhol v texte, prípadov, keď sa prostriedky peňažných 
fondov použijú len na vyrovnanie ( a pokračuje v pôvodnom texte). Mgr. Ing. Olekšák navrhol ponechať §5 
ods. 1 písmeno b. JUDr. Bartovič žiadal predkladať jednoznačné materiály a nahradiť v texte „rozpočet 
mesta“ znením „rozpočet mestskej časti“ . Ďalej v §4 ods. 2 písmeno d) druhá odrážka doplniť „a poslancov 
MZ“, §5 ods 9 doplniť slová „sociálneho fondu“ a doplniť „zamestnancov“, v § 9 na konci vety doplniť „ 
ktorý je povinný oznámiť takýto presun na najbližšom zasadnutí MZ“ , §23 ods. 3 doplniť o text „ktoré 
nemôžu byť v rozpore so schválenými zásadami hospodárenia MČ s finančnými prostriedkami“. Starostka 
ukončila rozpravu a dala o predloženom návrhu hlasovať. O každom pripomienkovaní osobitne. 
S pripomienkami JUDr. Groma 
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
S pripomienkami Mgr. Ing. Olekšáka 
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
S pripomienkami JUDr. Bartoviča 
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Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie k bodu 6 s pripomienkami 
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 7 – Pracovný návrh na zmeny a doplnenia Zásad hospodárenia s majetkom vlastným 
a majetkom hl. m. SR Bratislavy zvereným do správy MČ Bratislava – Lamač 
Starostka Mgr. Keltošová ozrejmila, že tento návrh je pracovný a otvorila rozpravu. Písomne 
pripomienkovali tento materiál Ing. Lučenič, Ing. Valentovič, JUDr. Grom. Ing. Lučenič žiadal doplniť 
zásadu v znení: O akomkoľvek nakladaní (predaj, prenájom, výmena, darovanie atď.) s vlastným resp. 
zvereným hmotným hnuteľným a nehnuteľným a nehmotným majetkom ako aj ostatnými aktívami MČ – 
Lamač rozhoduje výlučne MZ a to v prípadoch keď sa jedná o : a) nehmotný majetok v obstarávacej cene 
nad 50tis. Sk, b) hmotný majetok v obstarávacej cene nad 30tis. Sk, c) pohľadávky a ostatné aktíva. Ing. 
Valentovič podporil stanovisko Ing. Lučeniča, žiadal aby všetky prenájmy , prevody a zmluvné vzťahy 
uzatvárané MČ Bratislava – Lamač na dobu dlhšiu ako 6 mesiacov boli schvaľované zastupiteľstvom MČ – 
Lamač. JUDr. Grom žiadal zmeniť I. kde sa v materiáloch uvádza výraz "organizácii zriadených miestnym 
zastupiteľstvom" navrhujem nahradiť výrazmi: "právnických osôb zriadených alebo založených mestskou 
časťou" - v príslušných gramatických pádoch. Uvedené sa týka najmä článkov 2 a 3 a článku 6 ods. 1 písm. 
a). II. V článku 6 ods. 2 písm. b) slova "zriadené miestnym zastupiteľstvom" nahradiť slovami "zriadené 
mestskou časťou". III. článok 3 ods. 1 písm. e) - navrhujem znenie: "peňažné prostriedky rozpočtu mestskej 
časti a prostriedky mimorozpočtových peňažných fondov". IV. článok 13 ods.5 písm d) - vypustiť slová  
„uvedené v prílohe“. Starostka ukončila rozpravu a uložila predkladateľom zapracovať do textu navrhované 
a predložené pripomienky poslancov.                                                                               
Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 8 – Návrh na zaujatie stanoviska k žiadostiam o odpustenie dlhov nájomcom nebytových 
priestorov a pozemkov 
Starostka Mgr. Keltošová uviedla a predložila materiál k bodu 8 a otvorila rozpravu. Do rozpravy sa vyjadril 
písomne a pripomienkoval Mgr. Ing. Olekšák. V znení uznesenia žiadal vypustiť slová „uzatvorenia 
nájomnej zmluvy k pozemku“ a v znení A3 posunúť na rokovanie marcového MZ s tým, že sa prerokuje 
predmetný prípad v KFPaD. Na otázku p. Pikulíkovej, či úroky z dlhov z omeškania budú pripísané na účet 
MČ, odpovedala Ing Daříčková a ozrejmila situáciu ohľadom poukázania dlhov na účet MČ. Ing. Lučenič 
navrhol, aby sa o každom bode hlasovalo zvlášť. 
S pripomienkami Mgr. Ing. Olekšáka 
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Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. 
Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
V zmysle textácie k bodu 8 
A1 - Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
A2 – hlasovalo sa v návrhu Mgr. Ing. Olekšáka 
A3 – vypustené podľa návrhu Mgr. Ing. Olekšáka 
A4 - Za: 11-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti : 0 
Zdržal sa: Ing. Lučenič 
A5 – Za: 12-RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
O návrhu ako celku sa nehlasovalo 
RNDr. Akantis sa ospravedlnil – prítomných 11 poslancov 
 
 
K bodu 9 – Návrh na zaujatie stanoviska k žiadostiam o odpustenie dlhov nájomcom obecných bytov 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová preložila a ozrejmila podklady k bodu 9. Otvorila rozpravu, v ktorej sa 
písomne vyjadril Ing. Valentovič. JUDr. Grom sa vyjadril proti odpusteniu dlhov pre p. Machalíka. P. 
Pikulíková ozrejmila situáciu p. Lieskovskej a priklonila sa za odpustenie dlhov v tomto prípade. Ing. 
Valentovič uviedol, že vzhľadom na informácie predrečníkov, ktorí navrhujú neodpustiť pánovi 
Machalíkovi úroky  17 513Sk, navrhujem, aby zaplatil 25% z tejto sumy, nakoľko je nezamestnaný. 
S pripomienkami Ing. Valentoviča 
Za: 1 - Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 1 - JUDr. Peter Grom 
Zdržal sa: 9 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 
Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 
Pikulíková 
V zmysle textácie k bodu 9 
A1 – Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 
JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
A2 – Za: 1 – Ing. Daniel Valentovič 
Proti : 1 - JUDr. Peter Grom 
Zdržal sa: 9 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 
Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária 
Pikulíková 
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K bodu 10 – Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová uviedla materiál k bodu 10 a otvorila rozpravu. V rozprave sa vyjadril 
a písomne dodal návrh na zmenu uznesenia Ing. Valentovič a Mgr. Ing. Olekšák. Ing Lučenič požiadal, aby 
sa rokovalo o každom bode zvlášť. Ing Valentovič predložil písomný návrh zmeny uznesenia v znení :“Na 
základe odporúčania Komisie životného prostredia a bezpečnosti navrhujem prenajať pozemky len pre dva 
reklamné panely, konkrétne na parcele 5681 pri obchode Lidl a parcele 1826/8 pri Cromwell.“ Ing. Mgr. 
Olekšák  písomne k bodu A3:“vypísať výberové konanie na prenájom uvedeného pozemku v termíne do 
31.3.2007“ a k bodu A2: “ doplniť nový bod C – zaviazať v zmluve nájomcu, aby zabezpečoval údržbu 
zelene v blízkosti zariadenia a po skončení nájomného vzťahu uviedol pozemok do pôvodného stavu. Po 
informáciách od pracovníkov MÚ ohľadom jednotlivých bodov starostka ukončila rozpravu a o jednotlivom 
dala hlasovať. 
S pripomienkami Ing. Valentoviča 
Za: 5 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mária Pikulíková, Ing. Daniel 
Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. 
Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
S pripomienkami Ing. Mgr. Olekšáka 
A3 Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
A2 Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Osobitne v znení pripomienok a zmien k bodu 10 
A1 Za: 6 - Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 5 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, 
Ing. Daniel Valentovič CSc. 
A2 Za: 0 
Proti: 0 
Zdržal sa: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 
JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
 
A3 – hlasovalo sa v návrhu Ing. Mgr. Olekšáka 
B  Za: 10- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková 
Proti:  0 
Zdržal sa: Ing Daniel Valentovič CSc. 
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K bodu 11 – Návrh na schválenie štatútu časopisu Lamačan 
JUDr. Bartovič predložil návrh štatútu časopisu Lamačan a ozrejmil, že tento materiál bol pripomienkovaný 
v Redakčnej rade aj na zasadnutí MR. Ďalej uviedol, že členovia Redakčnej rady vyjadrili nesúhlas s tým, 
že nemajú hlasovacie právo. Písomne sa k bodu 11 vyjadril a navrhol zmenu uznesenia Ing. Lučenič, Ing. 
Valentovič a JUDr. Bartovič. Ing. Lučenič navrhol aby v článku VI bod 3 posledná veta končí: „vedie jej 
zasadnutia“ a v čl. VI bod 4 druhá veta končí: „členovia z radov poslancov“. Ing. Valentovič žiadal zmeniť 
hlasovanie, a to v znení: „V prípade, že sa na Redakčnú radu časopisu Lamačan nedostavia aspoň traja 
poslanci s právom hlasovať, hlasujú všetci prítomní a uznesenia je prijaté nadpolovičnou väčšinou 
hlasujúcich.“ JUDr. Bartovič  navrhol nové uznesenie v znení: „hlasovacie právo majú aj nečlenovia 
Redakčnej rady“ a dal tiež návrh na zrušenie časti platného uznesenia. 
S pripomienkami Ing. Valentoviča 
Za: 3 - Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Mária Imrichová, Ing Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 8 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. 
Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 
S pripomienkami Ing. Lučeniča k článku 6 bod 3 
Za: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: Judr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. 
Daniel Valentovič CSc. 
S pripomienkami Ing. Lučeniča k článku 6 bod 4 
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Ing Daniel Valentovič 
CSc. 
Návrh JUDr. Bartovi ča 
Za: 5 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. 
Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 – MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 
V znení pripomienok a zmien v bode 11 
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Ing Daniel Valentovič 
CSc. 
 
 
K bodu 12 – Návrh na zriadenie komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 
funkcionárov 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová informovala podľa platného zákona o povinnosti zriadenia komisie 
a otvorila rozpravu. V rozprave sa vyjadrili poslanci Ing. Lučenič, JUDr. Grom, JUDr. Bartovič a Mgr. Ing. 
Olekšák. Nikto z rečníkov nedal písomný návrh na zmenu, alebo doplnenie uznesenia. O časti A dala 
starostka hlasovať. 
A Za: 2 - Mgr. Mária Imrichová, Mária Pikulíková  
Proti:  0 
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Zdržal sa: 9- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, 
JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel 
Valentovič CSc. 
 
 
K bodu 13 – Návrh na schválenie dotazníkového prieskumu spokojnosti obyvateľov MČ Bratislava – 
Lamač s verejnými službami 
Prednosta Plai informoval a predložil návrh dotazníkového prieskumu a o tom, že bude dotazník zverejnený 
aj na web stránke Lamača. Ing. Valentovič a MVDr. Čech podporili a vyjadrili súhlas s uskutočnením 
prieskumu. Tiež sa vyjadril Mgr. Ing. Olekšák o nutnosti dotazníka vzhľadom na znížené príjmy MČ, aby sa 
mohli vytýčiť priority. Dotazníkový prieskum a jeho výstupy, ako aj ďalší postup vypracovania programu 
hospodárenia a sociálneho rozvoja Lamača bližšie ozrejmila prizvaná odborníčka Ing. Andreánska. Nikto 
z prítomných poslancov nevzniesol písomnú požiadavku na doplnenie. 
Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti:  0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 14 – Návrh Vízie, poslania a cieľov Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava – Lamač na roky 
2007-2010 
Starostka otvorila rozpravu, nikto z poslancov nepodal písomnú pripomienku. Prednosta Plai uviedol, že je 
potrebné, aby v komisiách a subkomisiách boli analytici a organizačne schopní a kreatívny ľudia. Ing. 
Lučenič poukázal na to, že je to stále otvorená komisia a žiadal aby bolo v návrhu aj zámer rozvoja a kvality 
bývania. Starostka ukončila rozpravu a o predloženom návrhu s pripomienkami dala hlasovať 
Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 15 – Návrh na schválenie Akčného plánu Miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava – Lamač 
na rok 2007 
Prednosta Plai predložil a ozrejmil návrh Akčného plánu a starostka Mgr Oľga Kletošová otvorila rozpravu. 
K tomuto návrhu v rozprave vystúpili a písomne navrhli znenie nového uznesenia Ing. Mgr. Olekšák 
a zmenu textu Mgr. Imrichová. Na otázky poslancov ohľadom akčného plánu, ktoré vzišli z rozpravy 
odpovedal prednosta Plai. Ing. Mgr. Olekšák navrhol v bode A „berie na vedomie návrh akčného plánu na 
rok 2007 a v bode B „ukladá predsedom príslušných komisií prerokovať akčný plán v komisiách a určiť 
priority na rok 2007“. Mgr. Imrichová žiadala doplniť do textu v bode 1.1: „realizovať plán športových akcií 
pripravený komisiou školstva a športu“ a tiež „návrh na príspevok bude dodaný do konca februára 2007“. 
Starostka ukončila rozpravu a o predloženom návrhu dala hlasovať osobitne podľa písomných pripomienok. 
S pripomienkami Mgr. Ing. Olekšáka 
A Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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B Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
Pripomienka na doplnenie textu Mgr. Imrichová 
Za: 9 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Ing. Ľudovít Lučenič, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti : 0 
Zdržal sa: 2 -  Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
 
 
K bodu 16 – Zoznam pamätihodností MČ Bratislava – Lamač 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová dala slovo Ing. Brennerovej, aby ozrejmila zoznam pamiatok. Prednosta Plai 
o informoval, že tento zoznam je podmienkou k žiadosti o čerpanie dotácie na pamätník Popova húšť. 
O predloženom zozname dala starostka hlasovať 
Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 17 – Návrh kritérií na zabezpečenie letnej údržby na roky 2007-2010 
Starostka predložila materiál a otvorila rozpravu. Do rozpravy sa neprihlásil nikto z poslancov. 
O predloženom návrhu v zmysle textácie dala starostka hlasovať 
Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 18 – Návrh žiadosti o spolufinancovanie projektu rekonštrukcie pamätníka Bitky pri lamači 
(Popova húšť) z fondu MK SR Obnovme si svoj dom 
Prednosta Plai ozrejmil možnosti financovania a odpovedal na otázky poslancov Pikulíkovej a Ing Lučeniča. 
Informoval o presune pamätníka a percentuálnych možnostiach spolufinancovania a zdrojoch financovania. 
O predloženom návrhu dala starostka hlasovať v zmysle textácie bodov A a B. 
A Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
B Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu 19 – Informácia o činnosti opatrovateľskej služby za IV. štvrťrok 2006 
Starostka predložila informatívnu správu a ozrejmila spôsob splatenia dlhu, ktorý vznikol 
z predchádzajúcich období. Do rozpravy sa neprihlásil nikto z poslancov. Predloženú informáciu vzali 
poslanci na vedomie. 
Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 20 – Informácia o pripravovanom projekte Lamačská brána 
Starostka ozrejmila spôsob rokovaní o projekte Lamačská brána, a otvorila rozpravu. Prednosta Plai 
informoval o stavebnom zámere v tejto lokalite na základe informácií, ktoré poskytol Miestnej rade Ing. 
Šaštinský. Informáciu vzali poslanci MZ na vedomie. 
Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 
Zdržal sa:  
 
 
K bodu 21 – Informácia o uzavretí dodatku č. 5 k zmluve o úvere s Dexia bankou 
Starostka vyzvala Ing Daříčkovú, aby informovala poslancov MZ o dodatku k zmluve s Dexia bankou. Ing. 
Daříčková podala poslancom informáciu o potrebe dodatku, nakoľko by prišlo až k 75% zvýšeniu splátok 
pre jednotlivých nájomcov nájomných bytov. Uviedla, že dodatkom sa docielilo fixovanie platieb na ďalšie 
obdobie do konca roku 2008. Informáciu vzali poslanci na vedomie. 
Za: 11- JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. 
Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa:  
 
 
K bodu 22 – Rôzne 
Starostka vyzvala poslancov, aby predložili návrhy do bodu rôzne. Písomne predložil návrh Mgr. Čanaky 
a Mgr. Imrichová. Mgr. Ing. Olekšák žiadal, aby sa zdokumentovali výtlky na komunikáciách v správe 
magistrátu. MVDr. Čech žiadal informáciu ohľadom petície z júna 2006. Starostka Mgr. Oľga Keltošová 
navrhla rozdeliť problematiku anténneho systému a riešiť v dvoch častiach a to, odstaviť anténu a prijať 
VZN. JUDr. Bartovič žiadal preskúmať, či je možné vydať VZN. Ing. Lučenič žiadal informáciu ohľadom 
pokladania optických káblov, nakoľko v zmluve je uvedené iné, ako je skutočnosť. Mgr. Čačíková navrhla, 
aby sa vývesná informatívna tabula premiestnila a dala priamo na námestie.  Mgr. Imrichová písomne 
doložila žiadosť o informáciu: zámer a využívanie budovy patriacej obci na Vrančovičovej 14. O písomnom 
znení návrhu Mgr. Čanakyho v znení: „zrušiť uznesenie MZ o schválení rokovacieho poriadku MZ v časti 
schvaľujúcej čas konania zasadnutí MZ a navrhujem schváliť čas začatia rokovania zasadnutia na 14.00 hod 
-21.00 hod v príslušnom dni konania zasadnutia MZ z dôvodu možnosti zúčastniť sa zasadnutia MZ 
obyvateľom Lamača“ dala starostka hlasovať. 
Za: 5 - JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Imrichová, Ing. 
Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková 
 
 
K bodu 23 – Interpelácie poslancov 
Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu 24 – Záver 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa poďakovala poslancom a prítomným hosťom a zasadnutie MZ ukončila. 
 
 

 
 

•  •  • 
 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
JUDr. Peter Grom                       ................................................ 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
Ing. Daniel Valentovič CSc.                                   ................................................ 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač 

•  •  • 
 
 

Mgr. Oľga Keltošová      ................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
 
Ľubomír Plai                                              ................................................ 
prednosta Miestneho úradu  
 

 
 
 
 
 
 
Zapísala: Šteruská Gabriela 
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